

Referat fra styremøte nr. 10

Dato: 16/01-22, kl. 20.00 – 21.45

Til stede på teams: Henning Meese, Christian Meisal, Louise Garshol Bergø, Anne Marte Viken Kallset, Pia Dangel, May Liz Nautnes, Arve Moen, Gjertrud Bjørnvold (Referent), Bertil Endresen

Sak nr.	Tema	Referat / Vedtak
48/21	Orientering fra daglig leder	<p>Utfordring med Corona</p> <ul style="list-style-type: none">- Vaksinerings 19. 27. januar, 3. og 10. februar – mulig flere.- Vurderer søndagstrening i stedet med de utfordringer dette gir.- Grense på 20 personer per parti ut januar- Total venteliste 81 stk (5 har allerede fått plass).- Må eventuelt redusere kontingent dersom tilbudet ikke kan opprettholdes.- Forsinket oppstart kompenseres med forlenget treningssemester. <p>Sett på ny klubbdress hos Intersport. Må også vurdere Macron Trenerkabal – se neste sak. Grop – innhentet tilbud på klosser med trekk.</p> <p>Vedtak: Iverksetter ikke søndagstreninger. Kompenserer redusert tilbud med redusert avgift om behov. Det kjøpes inn vanlige klosser.</p> <p>Oppgaver</p> <ul style="list-style-type: none">• Vurdere drakter gjennom Macron.• Vurdere om man kan samle de gamle klossene uten trekk og sikre disse nederst i gropa.• Innhente tilbud på klosser fra annen leverandør.• Hører med Gjensidige om endring av type klosser vil påvirke tilskuddet.• Ta kontakt med NGTF vedrørende årlig kontroll samt serviceavtaler med Ifakt.• Henning sjekker opp med Braathallen kontrollrutiner på f.eks fester i tak ol samtidig med forsikringer av utstyr i hallen.• Christian lager en liste over ønsket utstyr med priser og prioritering. <p>Oppfølging fra sist møte:</p> <ul style="list-style-type: none">• Christian er i gang med å etablere kontrollrutiner.• Møte med Rolf/Braatthallen i forhold til forsikringer av utstyr i hallen er planlagt.• Christian/Anne Marte har innhentet tilbud på FIG-godkjent ringstativ pris uten mva og frakt 54', 15' for ringsystemet. Christian ser mer på systemet. Ca kostnaden for ring-systemet må inn i budsjettet.

Referat fra styremøte nr. 10

49/21	Fremleggelse av plan for trenerressurser tilknyttet konkurransepartiet. (Daglig leder og sportslig leder)	<p>Anne Marte og Christian presenterte plan for trenerressurser. Planen er presentert på Facebook.</p> <p>Det registreres at det er uro i konkurransepartiet – ref mail mottatt fra foreldrene til jentene på konkuttansepartiet.</p> <p>Vedtak Henning besvarer mailen.</p> <p>Det ble avtalt at Bertil og Gjertrud tar et møte med Marion for å oppklare situasjonen.</p>
50/21	Oppstart breddeaktivitet etter Covid19-utsettelse. Ref. nye smittevernregler 14. januar.	<p>Oppstart 24. januar med grupper på inntil 20 turnere. Parti som ikke kan starte enda vil få refundert noe av treningsavgift om behov for dette.</p> <p>Nyttårsshow avlyses på grunn av smittesituasjonen – vi søker om kompensasjon på dette.</p>
51/21	Status økonomiske rutiner, debetkort og OTP	<p>Dobbel signatur er kommet på plass slik at Anne Marte og Henning kan signere.</p> <p>Det er opprettet to kontoer med tilhørende debetkort til Christian og Anne Marte. Anne Marte har signert for eget kort da hun er daglig leder. OTP er under etablering.</p>
52/21	Forberedelser til årsmøtet 2022	<p>Årsmøte (Forhåpentligvis fysisk) onsdag 9. mars kl. 19.00. Sittende styre møter en time før.</p> <p>Styresammensetning</p> <ul style="list-style-type: none">- May-Liz trekker seg fra styret.- Arve er i tenkeboksen.- Øvrige medlemmer sitter såfremt det ikke er andre ønsker fra foreningen. <p>Oppgave</p> <ul style="list-style-type: none">- Henning kontakter valgkomiteen med utgangspunkt i dette.- Arbeidsmøte regnskap og budsjett i februar.
53/21	Evt.	<p>Kontorplass</p> <ul style="list-style-type: none">- Forslag om å etablere to kontor plasser i foreningens lokaler. Budsjett 10.000.- Bertil og Gjertrud sjekker om arbeidsgivere har skjermer som kan gis bort. <p>Klubbhåndbok</p> <ul style="list-style-type: none">- Anne Marte lager en plan for ferdigstilling av klubbhåndboka.- Gjertrud og Henning kan bistå.

Referat fra styremøte nr. 10

Oversikt styremøter 2021:

#10 - Møte i lokalet og på Team 20.00, søn. 16. januar 2022 - 6 saker gjennomgått (48/21-53/21) 7 av 7 styremedlemmer, 2 fast ansatte, 0 vara

#9 – Møte i lokalet og på Team 20.00, søn. 5. desember 2021 – 8 saker gjennomgått (40/21-47/21)
6 av 7 styremedlemmer, 2 fast ansatte, 0 vara

8 - Møte i lokalet og på Teams 19.00, søn. 31. oktober 2021 - 10 saker gjennomgått (30/21 – 39/21)
6 av 7 styremedlemmer, 1 fast ansatt, 0 vara, 1 fra kontroll-komiteen

7 – Møte på Teams 20.00, søndag 12. september 2021 – 2 saker gjennomgått (28/21 – 29/21)
6 av 7 styremedlemmer, 0 fast ansatte, 0 vara

6 – Møte på Teams, søndag 29. august 2021 – 6 saker gjennomgått (22/21-27/21)
6 av 7 styremedlemmer, 0 fast ansatte, 0 vara

5 – Dialog på Messenger, torsdag 19. august 2021 – 1 sak gjennomgått (21/21)
7 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte

4 – Møte på Teams 20.00, søndag 21. juli 2021 – 1 sak gjennomgått (20/21)
6 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte

3 – Møte i lokalet 19.30, søndag 6. juni 2021 – 8 saker gjennomgått (12/21-19/21)
6 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatt

2 – Møte i lokalet 19.30, søndag 2. mai 2021 – 4 saker gjennomgått (8/21 – 11/21)
6 av 7 styremedlemmer, 0 av vara, 1 fast ansatt

1 – Møte i lokalet 19.00, tirsdag 13. april 2021 – 7 saker gjennomgått (1/21-7/21)
7 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte